
Obisk pri mladincih KS Na jami

Zakaj neaktivnost
Zakaj so mladi tako neaktivni? Zakaj je mla-

dinska organizacija tako neaktivna? To so
vprašanja, ki sovedno bolj pogosta. Nihče pa
ne vpraša: »Kaj je vzrok tej neaktivnosti, ne-
zainteresiranošti?« Vzrokov je sicer veliko,
vendar, kot je bilo slišati, prednjači le eden. Ta
pa je prostor. No, nič novega, da imajo
osnovne organizacije prostorske probleme.
Vse prošnje mladih iz KS Na jami za dodelitev
vsaj manjšega prostora so padle v vodo. Bilo je
sicer nekaj obljubljenega, vendar je ostalo le
pri besedah. So pa še drugi problemi, ki tarejo
mlade. Osnovnaorganizacijaje seveda formi-

rana, ima program dela, finančni načrt, za delo
pripravljenih okoli 60 mladincev (po zadnjem
evidentiranju). Toda ostalo je le pri tem. Veliko
se govori, da vodstvo osnovne organizacije ni
doraslo svoji funkcijj, da nima časa itd. Bla-
gajna je prazna, tako da niti najnujnejše akcije
ni mogoče izpeljati.

Na krajevni skupnosti pa pravijo: »Ko boste
kaj naredili in pokazali, da delate, se bomo pa
drugače pogovarjali!« Se pravi — brez dela ni
jela. Mogoče bo pa takrat kaj padlo v blagajno
in tudi prostor se bo našel, da se bodo mladinci
zbirali, delovali in podobno. Marjan Ošlaj


